
Premijer Plenković stigao na proslavu Dana grada Varaždina; Stričak 

poručio: „Na području grada ulažemo više od milijardu kuna”
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U varaždinskom HNK-u održana je svečana sjednica gradskog vijeća Grada Varaždina, 

središnja svečanost obilježavanja Dana grada Varaždina i blagdana Sv. Nikole kojoj su, uz

brojne ugledne goste i uzvanike nazočili premijer Andrej Plenković, izaslanik Predsjednika 

Hrvatskog sabora Gordana Jandrokovića župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, 

potpredsjednik Vlade i ministar mora, prometa i infrastrukture Oleg Butković, ministar 

gospodarstva i održivog razvoja Davor Filipović, župan Krapinsko-zagorske županije 

Željko Kolar, državni tajnik u Ministarstvu obrane Zdravko Jakop, direktor Fonda za zaštitu 

okoliša i energetsku učinkovitost Luka Balen, saborski zastupnici Damir Habijan, Siniša 

Jenkač. Barbara Antolić Vupora, Mišel Jakšić te predsjednik Županijske skupštine dr.sc. 

Josip Križanić, izbornik hrvatske nogometne reprezentacije Zlatko Dalić te drugi.

Dobrodošlicu gostima svečane sjednice uputio je predsjednik varaždinskog Gradskog 

vijeća Lovro Lukavečki dok je gradonačelnik Grada Varaždina dr.sc. Neven Bosilj poručio  

kako je potrebno okrenuti se prema budućnosti i usmjeriti na projekte razvoja te osigurati 

građanima i građankama bolji život.



-Po čemu ćemo pamtiti ovu 842. godinu u životu našega grada. Naravno, većina vas 

očekuje da spomenem samo rješenje bala, a drugo baš i ne. No, ovu godinu ćemo pamtiti 

po nekim istinskim uspjesima po čemu je naš grad drugačiji i posebniji od svih drugih. 

Otvorili smo najstariju gradsku vijećnicu u zemlji i to na njezinu 500. obljetnicu. Ova godina

je posebna i po tome što smo obilježili 150 godina kazališta, što ga svrstava među 

najstarije kazalište u zemlji. Nastavljamo s 25. godišnjicom Špancirfesta koji je ove godine 

bio rekordan s brojem sadržaja i brojem posjetitelja. Interesi našeg grada, našeg 

Varaždina, su uvijek iznad bilo kakvog pojedinačnog, grupnog ili stranačkog interesa. I 

neću se umoriti ponavljati da je Varaždin uvijek iznad svih. Neću se umoriti raditi u duhu 

takvog stajališta, bilo da se radi o odgovornom raspolaganju proračunskih novcem ili 

maksimalnom korištenju sredstava iz europskih i drugih raspoloživih fondova u planiranju i 

realizaciji projekata na korist svih naših građana- rekao je Bosilj.

Čestitke je u ime svih prisutnih načelnika i gradonačelnika uputio gradonačelnik Koprivnice

i saborski zastupnik Mišel Jakšić, dok je župan Varaždinske županije Anđelko Stričak u 

svojstvu izaslanika predsjednika Hrvatskog sabora Gordana Jandrokovića naznačio kako 

često možemo čuti da su ljubav, dobrota, izvrsnost, hrabrost i kreativnost stvari koje 

pokreću svijet.

-Prije svakog takvog putovanja, bitno je donijeti odluku. A jedna takva odluka je dala i ton 

ove današnje svečanosti. Da Vlada RH nije donijela odluku o sanaciji bala, pitanje kako bi 

tekla ova sjednica. Najvjerojatnije bi slušali od predsjednika gradskog vijeća i 

gradonačelnika žalopojke, sve bi bilo tmurno. Međutim, danas vlada optimizam, slušamo o

projektima i investicijama i vjerujem da nas sve to veseli i raduje . U politici je sve mjerljivo 

i ponekad se dobro ugledati na sportaše.

-Primjerice, naša nogometna reprezentacija - 11 igrača istrči na teren, nekoliko ih je na 

klupi, postoji stožer, pomoćnici, ali samo je jedan izbornik koji diktira igru, tko će biti u prvih

11, tko će koliko igrati pa tako i definira rezultat. Varaždinci već 18 godina igraju jednu 

utakmicu zvanu rješavanje problema bala. Samo je jedan izbornik rekao „da, to treba 

riješiti”. Umjesto 40 posto koliko je tražio grad, dat ćemo 100 posto. Zato, pozdravljam 

našeg izbornika, a govorim, naravno, o premijeru Plenkoviću – rekao je Stričak te 

napomenuo kako Varaždinska županija na području Grada Varaždina ulaže više od 

milijardu kuna.



Predsjednik Vlade RH Andrej  Plenković je u svom obraćanju naznačio kako je na Dan 

Varaždinske županije, gradonačelnik Bosilj uputio svojevrsni apel da je vrijeme da se riješi 

problem odlagališta otpada u Brezju, a to su te čuvene bale već 18 godina, za Varaždin i 

za nekoliko općina čiji je otpad također završio na tom mjestu.

- Tada sam rekao da ćemo riješiti taj problem i naravno da smo, u suradnji s Gradom i 

Županijom, našim saborskim zastupnicima te Ministarstvom gospodarstva i održivog 

razvoja, prije svega Fondom za zaštitu okoliša pa i Ministarstvom financija pronašli po 

meni najbolje rješenje – rekao je premijer Plenković podsjetivši da je država odlučila 

financijski riješiti cijeli taj problem i maknuti otpad iz Varaždina i time omogućiti svima 

sigurnost i rješavanje problema koji je predugo bio tu.

-Prije nekoliko dana kada smo šetali Varaždinom, jedan je gospodin pristupio i rekao: 

„Hvala vam da smo se riješili tih bala”. Vjerujem da će sada sve biti u redu, koliko znam u 

ovom su trenutku tehničko-pravni postupci u tijeku da se riješe i razjasne do kraja neka 

pravna pitanja i da se onda potpiše odgovarajući sporazum i da se tim sredstvima riješi 

problem bala – kazao je premijer Plenković.

Svečana sjednica Gradskog vijeća bila je prilika i za dodjelu javnih priznanja Grada za 

2023. godinu. Tako je nagrada Grada Varaždina za životno djelo dodijeljena Denisu 

Peričiću za izvanredne rezultate i više od sto nagrada na području književnog stvaralaštva 

te Ivanu Vujecu za zasluge u promicanju prava osoba s invaliditetom i rad u Društvu osoba

s invaliditetom Varaždin.

Plakete Grada Varaždina dodijeljene su OPG-u Pocedulić, Turističkoj zajednici grada 

Varaždina, Športskom ribolovnom klubu Varaždin, Udruzi za klasični balet Vindija i MIV-u 

Varaždin d.d., dok su medalje Grada dodijeljene posthumno Branku Spevecu te Hani 

Hegedušić i Marijanu Sertiću.

Uime nagrađenih zahvalio je Ivan Vujec koji je naglasio kako im je svima drago što su 

njihov trud i rad te doprinos zajednici prepoznati.

Prije svečane sjednice predsjednik Vlade RH Plenković je u društvu domaćina posjetio 

Biskupijski ordinarijat gdje se susreo sa varaždinskim biskupom mons. Bože Radošem, 

dok je potpredsjednik Vlade i ministar mora, prometa i infrastrukture Oleg Butković obišao 

novoobnovljenu Gradsku vijećnicu Grada Varaždina.












